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OBČINSKI SVET 
Svet za varnost cestnega prometa 
 
Številka: 011-0038/2019-2 (134) 
Datum:   5. 6. 2019   
 

 Z A P I S N I K 
 

2. redne seje Sveta za varnost cestnega prometa,  ki je bila dne 5.6.2019 ob 18.00 uri, v 
zgornji sejni sobi Občine Slovenske Konjice. 
 
Navzoči člani: predsednik Gorazd Polanec, Nina Levart, Tadej Gumzej, Albin Voler, Matic 
Petraš  ter Branko Sovič. 
 
Odsotnost opravičil: /. 
 
Manjkajoči: Boris Škrinjar, mag. Jure Levart 
 
Sejo je vodil predsednik Gorazd Polanc 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navzoči; 5 za, 0 proti) 
 
Sprejme se naslednji dnevni red: 

1. Policijsko poročilo za leto 2018 
2. Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2018 
3. Participativni proračun 
4. Razno 

 
Na zapisnik 1. seje Sveta za varnost cestnega prometa ni bilo pripomb. Je pa bilo 
izpostavljeno vprašanje po ureditvi kolesarskih površin od trgovskega centra Lidl do središča 
mesta, po Celjski cesti. Pojasnjeno je bilo, da zaenkrat na tej relaciji ni predvidenih ukrepov.  
 
Soglasno je bil sprejet sklep (5 navzoči; 5 za, 0 proti) 
Sprejme se zapisnik 1.seje Sveta za varnost cestnega prometa, z dne 13.2.2019. 
 
K1 
Poročilo o delu policijske postaje Slovenske Konjice za leto 2018 je podal komandir policijske 
postaje Robert Vipotnik Sirc. Poročilo obsega področje kriminalitete, področje prometa in 
področje javnega reda in miru. Za območje občine je bilo obravnavanih 21,8% več kaznivih 
dejanj kot preteklo leto oziroma 268 kaznivih dejanj. Od tega je daleč največ tatvine, nato 
sledijo goljufija, nasilje v družini, lahka telesna poškodba, grožnja….Na področju javnega 
reda in miru je bilo obravnavano 238 intervencij, kar predstavlja dobrih 9% manj obravnav, 
kot v letu 2017. Največ obravnav je bilo v zvezi s kršitvijo Zakona o varstvu javnega reda in 
miru,  sledijo kršitve Zakona o proizvodnji in prometu s prepovedanimi substancami, Zakona 
o zaščiti živali….Na področju prometa je zabeleženo 196 prometnih nesreč od tega je največ 
prometnih nesreč s materialnimi poškodbami ter nato prometnih nesreč s telesnimi 
poškodbami. Pri obravnavanih prometnih nesreč je bilo manj kot 5% alkoholiziranih. 
Prometnih nesreč s smrtnim izzidom na območju občine ni bilo. Najpogostejši vzroki 
prometnih nesreč so bili nepravilna stran vožnje (41), neprilagojena hitrost (37), nepravilni 
premiki vozil (38), neupoštevanje pravil prednosti, neustrezna varnostna razdalja (25)… 
 
V razpravo so se vključili vsi člani odbora. Izpostavljeno je bilo vprašanje, glede 
enakomernega izvajanja kontrol prometa po celotnem območju občine kakor tudi na obrobju 
občine. Prav tako je bilo izpostavljeno vprašanje, ali obstaja lokacija križišča, kjer je bilo več 
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nesreč. Pojasnjeno je bilo, da so kontrole prometa razporejene glede na prometno 
obremenitev, kjer je tudi največ nesreč. Predvsem velja to za cesti Maribor – Celje in Slov. 
Konjice-Žiče-Poljčane. V zvezi s tako imenovanimi črnimi točkami, kjer bi bilo več nesreč ne 
obstaja. V kolikor pa je zaznana kakršnakoli nepravilnost, pa o tem obvestijo občino.  
Ob koncu razprave je komandir izpostavil še na problematiko točenja alkoholnih pijač 
mladoletnim osebam v Starem trgu. 
 
Po razpravi je predsednik predlaga v sprejem naslednji SKLEP (5 navz., 5 za, 0 proti): 
Svet za varnost cestnega prometa na osnovi poročila o delu policijske postaje 
Slovenske Konjice za leto 2018, ugotavlja, da je za varnost občanov dobro 
poskrbljeno. 
 
 
K2 
Poročilo o delo Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2018 je predstavila mag. 
Nataša Kos.Medobčinski inšpektorat in redarstvo (MIR) je organ skupne občinske uprave 
občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slov.Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče ustanovljen na 
osnovi Zakona o lokalni samoupravi. Delo inšpektorjev se nanaša na ravnanje s komunalnimi 
odpadki, ravnanje z odpadnimi vodami, varstvo občinskih cest, področje turističnih taks, 
urejenost naselij in oskrbe s pitno vodo. Medtem ko se delo občinskih redarjev nanaša 
predvsem na mirujoči promet (parkiranje), nadzor hitrosti s stacionarnim radarjem, nadzor 
nad stanjem cest, varovanjem infrastrukture ob večjih prireditvah…Kot je razvidno iz števila 
inšpekcijskih postopkov, je skupno število postopkov skoraj enako kot je bilo v preteklem 
letu. Medtem ko je pri število zadev občinskih redarjev ugotovljeno zmanjšanje prekrškov, 
razen pri meritvah z stacionarnim radarjem. 
 
Razprave na delo o MIR za leto 2018 ni bilo. 
 
Predsednik predlaga v sprejem naslednji SKLEP (5 navz., 5 za, 0 proti): 
Svet za varnost cestnega prometa se je seznanil s poročilom o delu Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva za leto 2018, in ga skupaj s poročilom o delu policijske 
postaje Slovenske Konjice za leto 2018, posreduje v občinskemu svetu v nadaljno 
obravnavo. 
 
 
K3 
Kratko seznanite participativnega proračuna je podal Branko Sovič. Bistvo participativnega 
proračuna je, da lahko o porabi proračunskega denarja odločajo tudi občani v višini 1% 
prihodkov proračuna na leto in sicer s predlogi projektov za razvoj lokalne skupnosti. Pobude 
se bodo dajale preko spletne strani, prostorih občinske uprave in sedežev krajevnih 
skupnostih Pobude bo obravnavala posebej za to ustanovljena komisija. Predlogi, ki bodo 
ustrezali kriterijem in merilom za upravičenost predlogov, bo komisija podala na glasovanje, 
preko spletne strani. 
  
 
K4 
Pod točko razno je najprej Nina Levart postavila vprašanje v zvezi s prometnim znakom v 
Žičah v križišču za Špitalič, ki prepoveduje vožnjo za tovorna vozila, ki prekoračujejo skupno 
maso 7,5t. Pojasnjeno je bilo, da je tako policijska postaja Slovenske Konjice, kot tudi Občina 
opozorila upravljalca ceste na neprimeren znak. Direkcija je na dopisa odgovorila negativno. 
Matic Petraš je izpostavil vprašanje, glede obnove lokalne ceste Gabrovnik  - Strtenik, 
izgradnji pločnika v Bezin, ter s košnjo trave ob regionalni cesti. 
Cesta Gabrovnik – Strtenik je ena izmed bolj poškodovanih lokalnih cest , tako da bo 
zagotovo v programu obnove lokalnih cest. Glede na sprejet program obnove cest, se bo 
pristopilo k realizaciji. Pločnik v Bezino se bo vključil v projekt obvoznice Slov.Konjice-
Oplotnica. S predstavniki Direkcije potekajo pogovori. Košnja se je v tem tednu pričela, tako 
da v kolikor bo vreme suho, brez padavin, se bodo ceste v naslednjih dnevih tudi pokosile., 
glede na vrstni red, ki ga določa prometna obremenitev. 
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Na koncu so bile napovedane večje prireditve, ki bodo vplivale na promet na območju 
občine. Ta sta kolesarska dirka po Slovenija 20.6.2019 in pa 22-letka radia Rogle 21.6.2019. 
Prav tako se je člane odbora informiralo, da se je bo junija pričela izgradnja krožišča pri 
Hoferju in pa Ureditev črna točke na vstopu v naselje Loče.   
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:20 uri. 
 
 
 
Zapisal:                                                                                            
Branko Sovič 

 
 

 Predsednik Sveta za varnost  
cestnega prometa 

 Gorazd Polanec 


